
Oœwiadczenie z³o¿one
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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Szanowna Pani Minister!
Zwracam siê do Pani Minister w zwi¹zku z problemem dotycz¹cym refundacji leków (na przyk³ad Arep-

lex, Polocard, Betaloc, Atrox), które powinny za¿ywaæ osoby po zawale miêœnia sercowego. Z informacji,
jakie powzi¹³em od zainteresowanych, wynika, ¿e na mocy rozporz¹dzenia Pani Minister s¹ one refundo-
wane przez okres dwunastu miesiêcy od zaistnienia stanu zawa³owego. Tymczasem zalecenia, jakie daj¹
lekarze, nak³adaj¹ na pacjentów obowi¹zek za¿ywania tych czêsto nietanich leków do koñca ¿ycia.

W zwi¹zku z powy¿szym zwracam siê do Pani Minister z zapytaniem o powody takiego stanu rzeczy.
Zwracam siê równie¿ z zapytaniem, czy planowana jest zmiana odnoœnie do okresu refundacji wska-

zanych leków.
Bêdê zobowi¹zany za szczegó³owe informacje odnosz¹ce siê do poruszonej w oœwiadczeniu sprawy.

Z wyrazami szacunku
Mieczys³aw Augustyn




